

The Ballot Result and Check-in Timeslot for Applicants of the Residential Parking Spaces that will be offered to be sold according to the Application Form (B) of MALIBU
根據2019年10月11日公布之有關MALIBU住客停車位發售事宜之認購申請表格 (B) ^ 中將提供出售的住客停車位的抽籤結果及申請者報到時段

The Check-in Timeslot for Applicants 申請者報到時段 (2-11-2019)	Ballot result sequence 抽籤結果順序
10:30 am to 11:00 am	No. B1 - B123

Notes 備註：

1. The balloting took place on 26th October, 2019.
抽籤程序於2019年10月26日進行。
2. Applicants who arrive at the Sales Office of the Development at any time later than the "Check-in Timeslot for Applicants" assigned in the ballot results shall no longer be eligible to select the parking space(s) in the order of priority according to the ballot results.
於抽籤結果中所分配的「申請者報到時段」後才到達發展項目售樓處的申請者，將被取消根據抽籤結果順序揀選停車位的資格。
3. After the selection of parking spaces in accordance with the ballot result sequence has been completed, the remaining available parking spaces (if any) will be offered to be sold on a first come first served
在完成根據抽籤結果順序揀選停車位程序後，餘下仍可出售之停車位（如有）將以先到先得形式發售。
4. Please refer to the Notice Letter for details of the sales arrangements of the parking spaces.
有關停車位的銷售安排之詳情，請參閱相關函件。

